
Protokół Nr 11/2019

z obrad XI Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 23.10.2019r. o godz. 10-tej

w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul. Piaseczyńskiej 77.

Ad. 1 - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady XI Sesji Rady

Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad. 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista

stanowi załącznik).

Ad. 3 - Przyjęcie porządku obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad radni otrzymali wraz z

materiałami na sesję:

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z X sesji.

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.

6. Wystąpienia mieszkańców.

7. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

8. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

9. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.

10. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.

11. Przedstawienie przez Zespół ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów

powszechnych opinii na temat kandydatów na ławników, w szczególności

spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie.

12. Powołanie Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-

2023.

13. Przeprowadzenie tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu

Okręgowego w Warszawie i odczytanie protokołu z głosowania.

14. Przeprowadzenie tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu

Rejonowego w Piasecznie i odczytanie protokołu z głosowania.

15. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023.

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019.

17. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin — Jeziorna na lata 20 19-2023.
18. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna nr

411/VI/33/2013 z dnia 15 maja 2013 r. w sprawie określenia przystanków



komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Konstancin
Jeziorna oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów.

19. Projekt uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej położonej w Konstancinie
Jeziornie oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 177/2 z obrębu 03-32, nazwy
„Michała Doliwo-Dobrowolskiego”.

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Literatów stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 108/15 z obrębu 03-ł 2.

21. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin
Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w Czarnowie
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka ewidencyjna numer
20/53 z obrębu 0004 Czarnów.

22. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin
Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w Czarnowie
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działki ewidencyjne numerl2/9,
12/10 z obrębu 0004 Czarnów.

23. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Słomczyn o przyznanie
sołectwu środków z funduszu sołeckiego na 2020 roku.

24. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Kawęczynek O

przyznanie sołectwu środków z funduszu sołeckiego na 2020 roku.
25. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Kawęczynek, gmina
Konstancin-Jeziorna.

26. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części działki o nr ew. 34 z obrębu 0021
(Słomczyn), położonej w gminie Konstancin-Jeziorna.

27. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla działki o nr ew. 121 z obrębu 03-13 w Konstancinie-Jeziornie.

28. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 183/VI/20/2012 Rady Miej skiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 1 lutego 2012 r. w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
Skolimowa północnego-rejon ulic Kołobrzeskiej i Pułaskiego.

29. Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną sprawozdania z kontroli sprzedaży mienia
komunalnego w roku 2018 (ul. Długa, działka ewidencyjna 40, obręb 03-04).

30. Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną analizy przyczyn i ryzyka rotacji kadr
pracowniczych w Urzędzie Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna.

31. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w
I półroczu 2019 roku.

32. Korespondencja.
33. Rozpatrzenie skarg.
34. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska przyjęła ww. porządek obrad bez
zmian.

Ad. 4- Przyjęcie protokołu z X sesji.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że nie wpłynęła żadna uwaga do ww.
protokołu.
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W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska przyjęła

protokól z XI sesji.

Ad. 5- Powołanie Komisji Ue!, wali Wniosków.

W wyniku głosowania: za- 14, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska powołała Komisję

Uchwał i Wniosków w składzie: Hubert Meronk, Izabella Wieczorek, Piotr Wasilewski.

Ad. 6- Wystąpienia mieszkańców.

Pani Czesława Gasik poinformowała, że chciała zaprosić na spotkanie dot. uczczenia pamięci

sołtysa i pisarza Wacława Gąsiorowskiego tj. składanie kwiatów w Skolimowie na grobie

pisarza w dniu 29 października br. w 80-tą rocznicę Jego śmierci. Natomiast o godzinie 18.30

odbędzie się, w Konstancinie, Msza Św. z udziałem rodziny i z intencji rodziny. Pani Czesława

Gasik stwierdziła, że Towarzystwo Miłośników Piękna i Zabytków Konstancina zorganizowało

spotkanie, na które radni otrzymywali zaproszenie, które przebiegało w bardzo podniosłej

atmosferze. Pani Czesława Gasik poinformowała, że Towarzystwo złożyło wniosek z prośbą O

wmurowanie tablicy pamiątkowej upamiętniającej Wacława Gąsiorowskiego pisarza, sołtysa

Konstancina i Honorowego Obywatela Konstancin-Jeziorny wjakimś godnym miejscu.

Pani Czesława Gasik zaprosiła także radnych na coroczną uroczystość „Zaduszki

Konstancińskie” w dniu 7.11.br. w „Hugonówce” o godz. 18-tej.

Przewodnicząca Rady potwierdziła, że taki wniosek wpłynął do Biura Rady Miejskiej (BRM

388/2019).

Burmistrz stwierdził, że wniosek ten jest analizowany, ale chciałby go rozszerzyć.

Pani Alicja Sobkow-Haber wystąpiła w sprawie dot. przebudowy dróg w Skolimowie

północno-zachodnim etap I. Projektant złożył wniosek do Starostwa, który został zwrócony do

gminy w celu uzupełnienia. Mieszkańcy są bardzo zbulwersowani: brakiem poruszenia sprawy

dot. ul. Śniadeckich (na odcinku od ul. Pułaskiego do kładki na rzece Jeziorce), zaplanowaniem

dwóch wyjazdów a także zwrócili uwagę na konieczność utrzymania numeracji istniejących

przystanków.

Pan Andrzej Stachowski zwrócił się z py-taniem czy prawda jest, że gmina zwróciła się do

Marszałka Województwa o wykreślenie z planu zagospodarowania Mazowsza rezerwy pod

obwodnice Konstancina-Jeziorny drogi m 721, która miała prowadzić do drogi na rzece Wiśle,

do miejscowości Ciszyca. Jeżeli jest to prawda to czy istnieje jakaś alternatywa dla tej zmiany?

Kolejna sprawa dot. przyjętego przez Radę Miejską stanowiska w sprawie budowy obwodnicy

wzdłuż drogi 724. Stanowisko to miało zostać przekazane do Dyrektora Wojewódzkiego
Zarządu Dróg. Czy jest odpowiedź w tej sprawie, ajeżeli nie to czy było ponowione zapytanie?

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek oraz Burmistrz udzielili odpowiedzi.

Pan Zygmunt Włodarczyk wystąpił w sprawie dot. ulicy Działkowej. Stwierdził, że podziela
zdanie Burmistrza Piaseczna i Burmistrza Konstancina-Jeziorny, ale niepokoi brak stanowiska

Starosty, który Jego zdaniem powinien dbać o łączenie a nie dzielenie. To Starosta powinien
wystąpić do Wojewody, aby obwodnica Konstancina-Jeziorny powstała. Kolejna sprawa dot.
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ładnie wyglądającej ul. Potulickich, ale pobocze jest pozarywane i należałoby je naprawić.
Następnie zwrócił się z pytaniem kto powinien dokończyć nawierzchnię na wierzchołku wału
od Konstancina-Jeziorny do Obórek?

Pan Jan Strękowski wystąpił w sprawie złożonego w Urzędzie protestu mieszkańców dot.
planów nadmiernego poszerzania ul. Kołobrzeskiej oraz pisma będącego odpowiedzią
Burmistrza, w którym zawarte jest stwierdzenie m.in., że ul. Kołobrzeska jest ulicą lokalną.
W związku z powyższym wywiązała się dyskusja między Burmistrzem a Panem Janem
Strękowskim.

Burmistrz na bieżąco udzielał odpowiedzi na pytania po każdym wystąpieniu mieszkańca.

Ad. 7- Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

Radny Krzysztof Bajkowski stwierdził, że wycofuje wniosek o odczytanie interpelacji w
sprawie projektowanej przebudowy ulicy Kołobrzeskiej (BRM 374/2019).

Przewodnicząca Rady odczytała interpelację radnych Krzysztofa Baj kowskiego i Arkadiusza
Głowackiego w sprawie budowy napowietrznej dwutorowej linii 110kV przez tereny miasta i
gminy Konstancin-Jeziorna (BRM 402/2019).

Radny Bogusław Komosa stwierdził, że był wnioskodawcą przeprowadzenia konsultacji
społecznych w sprawie przebudowy ul. Powsińskiej i do dnia dzisiejszego nie został
powiadomiony, że w tym tygodniu takie konsultacje się odbędą. Zwrócił się z pytaniem czy w
dniu dzisiejszym dostanie taką informację na piśmie?

Radna Irena Śliwka wystąpiła w imieniu mieszkańców Borowiny w sprawie zapewnienia
bezpieczeństwa przy przebudowie drogi i skrzyżowania przy ul. Wareckiej, przy skręcie w
stronę Borowiny. Mieszkańcy zwracają się z prośbą o lepsze oświetlanie i oznakowanie
skrzyżowania.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek zwróciła uwagę, że zgodnie z procedurą wszelkie
zapytania powinny być złożone na piśmie.

Radny Włodzimierz Wojdak zwrócił uwagę, że zdziwiony jest brakiem ustalenia, do tej pory,
szerokości ul. Kołobrzeskiej. Dwie kadencje trwała dyskusja na ten temat natomiast w
poprzedniej kadencji wypracowany został kompromis z mieszkańcami. Jeżeli ul. Kołobrzeska
musi mieć odwodnienie i z powodu dużego nachylenia musi mieć też rów to w jaki celu ma
znajdować się tam też ścieżka rowerowa? Wnioskuje, aby ścieżkę rowerową poprowadzić
wzdłuż ul. Kabackiej, wtedy szerokość ul. Kołobrzeskiej zmniejszyłaby się o tą ścieżkę
rowerową i mieszkańcy byliby chyba zadowoleni.

Kolejna sprawa dot. wielokrotnie poruszanej już sprawy umieszczenia 1 kosza na śmieci na ul.
Słowackiego, która jest kameralną uliczką od ul. Długiej do ul. Sułkowskiego, będącą
naturalnym ciągiem spacerowo-pieszym dla wielu mieszkańców, która jest wyjątkowo
zaśmiecona. Uważa. że należałoby też wystąpić z pismem do właściciela 4 działek w tym
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miejscu o uprzątnięcie tej nieruchomości. Poza tym zostało tam wyciętych kilkadziesiąt starych
drzew i nie wiadomo czy na pewno zgodnie z prawem?

Radny Grzegorz Szewczyk zwrócił się z zapytaniem:

- jakie zostały podjęte decyzje w sprawie dwóch samochodów pożarniczych OSP, dużej
wartości, które stoją obecnie na podwórzu przy ul. Warszawskiej? Samochody są uzbrojone w
wodę, a zbhżają się przymrozki,

- dot. alei głównej w Parku Zdrojowym, po której jeżdżą rowery, gdzie dobrze oznakowany
jest zakaz. Zwrócił się z prośbą o wyegzekwowanie kilku upomnień przez Straż Miejską,

- dot. ulicy „Od Lasu”, gdzie znajdują się tabliczki z zakazem puszczaniem psów luzem, który
nie jest respektowany. Zaapelował o patrole Straży Miejskiej w tych dwóch miejscach.

Radna Anna Borowska zabrała głos w związku z pismem jakie wpłynęło od mieszkańców
bloku przy ul. Wilanowskiej 9 (dawny hotel) w sprawie wykupu mieszkań. Mieszkańcy
zwracają uwagę, że nie otrzymali żadnego stanowiska w tej sprawie.

Radna Iwona Siudzińska wystąpiła w sprawie złożonego pisma przez mieszkańców doL. ul.
Ściennej i ronda przy ul. Warszawskiej (Borowej), którzy proszą o oświetlenie tego odcinka.

Radna Renata Dąbrowska zwróciła się z pytaniem: czy zostały podjęte działania w sprawie
awarii wodociągu w Okrzeszynie i w Kępie Okrzewskiej?

Radny Krzysztof Bajkowski stwierdził, że 12.1 0.br organizował blokadę-protest ulicy
Pułaskiego i podziękował Burmistrzowi, że wyraził zgodę na zgromadzenie publiczne.
Wszystko dotyczyło bezpieczeństwa drogi. Zgromadzeni zostali zaproszeni na spotkanie z
Dyrektorem MZDW oraz na spotkanie na temat przebudowy ulic.

Nawiązując do wypowiedzi Pani dr Czesławy Gasik kolejna sprawa dot. spotkania z p.
Witoldem Rawskim i propozycji uhonorowania przedwojennego sołtysa Gromady Konstancin
Pana Wacława Gąsiorowskiego w 150 rocznicę urodzin i 80 rocznicę śmierci, poprzez zwołanie
uroczystej sesji.

Radny Włodzimierz Wojdak zwrócił uwagę, że na poprzedniej sesji nie było odpowiedzi na
pytania tylko należało kierować je na piśmie, natomiast w dniu dzisiejszym Pan Burmistrz
udziela odpowiedzi na wszystkie pytania. Zwrócił uwagę, że radnych trzeba traktować
wszystkich jednakowo.

Przewodnicząca Rady udzieliła odpowiedzi.

Radny Arkadiusz Głowacki zwrócił się z pytaniem dot. przebudowy ul. Jagiellońskiej od ul.
Żeromskiego do ul. Od lasu, gdzie miała być ścieżka rowerowa. Poprosił Burmistrza o
dopilnowanie projektów, aby były wykonane zgodnie z wnioskowanymi chodnikami i
ścieżkami rowerowymi.

Burmistrz udzielił odpowiedzi na pytania po każdej wypowiedzi radnego.
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Ad. 8-Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni otrzymali ww. informację mailem (BRM
396/2019).

Burmistrz poinformował, że w dniu wczorajszym w towarzystwie obydwu Zastępców
Burmistrza odbyło się spotkanie z Wicemarszałkiem Województwa Panem Rafałem
Rajkowskim, Przewodniczącym Sejmiku Województwa Mazowieckiego Panem Rakowskim
oraz Dyrektorem Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich Panem Zbigniewem
Ostrowskim, na którym omówiono sprawy skupione głównie wokół dwóch dróg wojewódzkich
nr 724 i 721. Następnie Burmistrz przedstawił kilka szczegółów dot. ww. spotkania.

W dalszej części obrad na pytania radnych: Adama Grzegorzewskiego, Anny Borowskiej,
Izabelli Wieczorek, Bogusława Komosy odpowiedzi udzielał Burmistrz.

Ad. 9- Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.

Pytań brak (BRM 397/2019).

Ad. 10-Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.

Sprawozdanie o ilości posiedzeń komisji i ich tematyce przedstawiali przewodniczący komisji:
Andrzej Cieślawski — Komisja Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych, Iwona Siudzińska
Komisja Rolnictwa i 0cl-irony Srodowiska, Renata Wieczorek- Komisja Uzdrowiskowa,
Zdrowia i Opieki Społecznej, Izabella Wieczorek— Komisja Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury
i Sportu, Iwona Siudzińska w zastępstwie Arkadiusza Zewara- Komisja Ładu Przestrzennego
i Spraw Komunalnych, Hubert Meronk- doraźna Komisja ds. cyfryzacji, Krzysztof Bajkowski
doraźna Komisja ds. walki ze smogiem, Krzysztof Bajkowski- doraźna Komisja Statutowo-
Regulaminowa.

Ad. 11 - Przedstawienie przez Zespół ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów
powszechnych opinii na temat kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez
nich wymogów określonych w ustawie.

Radny Włodzimierz Wojdak Z-ca Przewodniczącego Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów
na ławników do sądów powszechnych przedstawił ww. opinię (opinia stanowi załącznik).

Pytań brak.

Ad. 12- Powołanie Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska powołała Komisję
Skrutacyjną w składzie: Hubert Meronk, Izabella Wieczorek, Piotr Wasilewski.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 13- Przeprowadzenie tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu
Okręgowego w Warszawie i odczytanie protokołu z głosowania.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie.
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Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.

Po przerwie wznowiono obrady.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Hubert Meronk odczytał protokół z tajnego głosowania

w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Warszawie na kadencję 2020-2023.

Do ww. sądu zostały wybrane następujące osoby: Pan Tomasz Brajtyngier, Pani Małgorzata

Kozlowska, Pani Grażyna Odolińska, Pani Katarzyna Wójcik.

Ad. 14- Przeprowadzenie tajnego glosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu

Rejonowego w Piasecznie i odczytanie protokołu z glosowania.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.

Po przerwie wznowiono obrady.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Hubert Meronk odczytał protokół z tajnego głosowania

w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Piasecznie.

Do ww. sądu wybrana została Pani Marzena Zapaśnik.

Ad. 15- Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023.

W wyniku przeprowadzonego tajnego glosowania podjęta została uchwała

Nr 133JV111111/2019 w sprawie wyboru lawników na kadencję 2020-2023.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.

Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 16 - Projekt uch wały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką (BRM

400/2019).
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku głosowania: za- 13, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę wraz z autopoprawką.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 134JV111/11/2019.

Ad. 17- Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin — Jeziorna na lata 2 019-2023.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- 15, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.

uch walę.
Radna Izabella Wieczorek stwierdziła, że podczas głosowania radny Arkadiusz Głowacki był

nieobecny na sali obrad natomiast widnieje w wynikach głosowania jako oddający głos.

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady zarządziła reasumpcję głosowania:

W wyniku głosowania: za- 14, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.

uch walę.
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Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 135/VIIIJ11/2019.

Ad. 18- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna tir

411/VI/33/2013 z dnia 15 maja 2013 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych,

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Konstancin-Jeziorna oraz warunków i

zasad korzystania z tych obiektów.

Kierownik Wydziału Dróg Gminnych Piotr Szczepanik przedstawił ww. projekt uchwały.

Radna Iwona Siudzińska w zastępstwie nieobecnego Przewodniczącego Komisji Ładu

Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusza Zewara przedstawiła pozytywną opinię

komisji.

Na pytania radnego Krzysztofa Bajkowskiego odpowiedzi udzielił Kierownik.

W wyniku glosowania: za- 13, przeciw-1, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła ww.

uch walę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 136/VIII/11/2019.

Ad. 19- Projekt uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej położonej w Konstancinie

Jeziornie oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 177/2 z obrębu 03-32, nazwy „Michała

Doliwo-Dobrowolskiego”.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww.

projekt uchwały. Poinformował o mylnie zapisanym nazwisku ojca Michała Doliwo

Dobrowolskiego w uzasadnieniu.
Radna Iwona Siudzińska w zastępstwie nieobecnego Przewodniczącego Komisji Ładu

Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusza Zewara przedstawiła pozytywną opinię

komisji.
Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww.

uch walę wraz z ww. zmianą.

Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 137/VIII/11/2019.

Ad. 20- Projekt uch wały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Literatów stanowiącej część działki

ewidencyjnej numer 108/15 z obrębu 03-12.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww.

projekt uchwały.
Radna Iwona Siudzińska w zastępstwie nieobecnego Przewodniczącego Komisji Ładu

Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusza Zewara przedstawiła pozytywną opinię

komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię komisji.

Uwag brak.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 138JV111J11/2019.
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Ad. 21- Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w C”zarnowie

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynkówjako działka ewidencyjna numer 20/53 z obrębu

0004 Czarnów.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww.

projekt uchwały.
Radna Iwona Siudzińska w zastępstwie nieobecnego Przewodniczącego Komisji Ładu

Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusza Zewara przedstawiła pozytywną opinię

komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię komisji.

Uwag brak.
W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 139/VIIIJ11/2019.

Ad. 22- Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin

Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w Czarno wie oznaczonej w

ewidencji gruntów i budynków jako działki ewidencyjne numerl2/9, 12/10 z obrębu 0004

Czarnów.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww.

projekt uchwały.
Radna Iwona Siudzińska w zastępstwie nieobecnego Przewodniczącego Komisji Ładu

Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusza Zewara przedstawiła pozytywną opinię

komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię komisji.
Na pytania radnego Bogusława Komosy, Krzysztofa Bajkowskiego, Grzegorza Szewczyka,

Andrzeja Cieślawskiego odpowiedzi udzielił Burmistrz i Kierownik.

W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-2, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww.

uch walę.

Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 140fV111111/2019.

Ad. 23- Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Slomczyn o przyznanie

sołectwu środków zfunduszu soleckiego na 2020 roku.
Kierownik Wydziału Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Renata Jasik przedstawiła ww. projekt

uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła

pozytywną opinię komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię komisji.
Na pytania radnych Ireny Sliwki. Bogusława Komosy odpowiedzi udzielił Burmistrz.
W wyniku glosowania: za- 10, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.

uch walę.
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Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 141fV111111/2019.

Ad. 24- Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Kawęczynek o przyznanie

sołectwu środków zfunduszu soleckiego na 2020 roku.
Na pytania radnych Ireny Sliwka i Bogusława Komosy odpowiedzi udzieliła Kierownik

Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul.
Burmistrz przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię komisji wraz z wnioskiem.
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Iwona Siudzińska przedstawiła

pozytywną opinię komisji.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.

uch walę.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 142/VIIL”11/2019.

Ad.25- Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Kawęczynek, gmina Konstancin-Jeziorna.

Z-ca Kierownika Wydziału Planowania Przestrzennego Elżbieta Bartoszewska przedstawiła

ww. projekt uchwały.
Radna Iwona Siudzińska w zastępstwie nieobecnego Przewodniczącego Komisji Ładu

Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusza Zewara przedstawiła pozytywną opinię

komisji.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 143JVIIIJ11/2019.

Ad. 26-Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego plaiiii

zagospodarowania przestrzennego dla części działki o nr ew. 34 z obrębu 0021 (Słomczyn),

położonej w gminie Konstancin-Jeziorna.
Z-ca Kierownika Wydziału Planowania Przestrzennego Elżbieta Bartoszewska przedstawiła

ww. projekt uchwały.
Radna Iwona Siudzińska w zastępstwie nieobecnego Przewodniczącego Komisji Ładu

Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusza Zewara przedstawiła pozytywną opinię

komisji.

W wyniku glosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 1441V111111/2019.

Ad. 27 - Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla działki o ur ew. 121 z obrębu 03-13 w Konstancinie-Jeziornie.
Z-ca Kierownika Wydziału Planowania Przestrzennego Elżbieta Bartoszewska przedstawiła
ww. projekt uchwały.
Radna Iwona Siudzińska w zastępstwie nieobecnego Przewodniczącego Komisji Ładu

Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusza Zewara przedstawiła pozytywną opinię

komisji.

W wyniku głosowania: za- 13, przeciw-2, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.

uch walę.

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 1451y111/11/2019.
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Ad. 28 - Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 183/VI/20/2012 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia J lutego 2012 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Skoliniowa północnego-rejon

ulic Kołobrzeskiej i Pułaskiego.
Z-ca Kierownika Wydziału Planowania Przestrzennego Elżbieta Bat-toszewska przedstawiła

ww. projekt uchwały.
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul uzupełniła

wypowiedź.
Radna Iwona Siudzińska w zastępstwie nieobecnego Przewodniczącego Komisji Ładu

Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusza Zewara przedstawiła pozytywną opinię

komisji.

W wyniku głosowania: za- 10, przeciw-5, wstrzymało się-2 Rada Miejska podjęła ww.

uch walę.

Komisja Uchwał i Wniosków nadala jej numer 1461V111J11/2019.

Ad. 29- Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną sprawozdania z kontroli sprzedaży mienia

komunalnego w roku 2018 (ul. Długa, działka ewidencyjna 40, obręb 03-04).

Radna Anna Borowska odczytała protokół z przeprowadzonej kontroli sprzedaży mienia

komunalnego w 2018r. (BRM 260/2019- stanowi załącznik).

Uwag brak.

Ad. 30- Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną analizy przyczyn i ryzyka rotacji kadr

pracowniczych w Urzędzie Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna.

Radny Hubert Meronk przedstawił analizę przyczyn i ryzyka rotacji kadr pracowniczych w

Urzędzie Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna (BRM 399/2019-stanowi załącznik).

Burmistrz Kazimierz Jańczuk odniósł się do ww. opracowania.

W związku z powyższym wywiązała się burzliwa dyskusja, w której udział brali radni:

Krzysztof Bajkowski, Hubert Meronk, Adam Grzegorzewski, Grzegorz Szewczyk, Ignacy

Gołębiowski, Bogusław Komosa, Anna Borowska, Izabella Wieczorek.

Ad. 31- Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna W I

półroczu 2019 roku.
Radna Anna Borowska odczytała sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna w I półroczu 2019 roku (BRM 380/2019-stanowi załącznik).

Ad. 32— Korespondencja
Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że korespondencja przekazanajest Radnym

mailowo. Wszelka korespondencja została przekazana radnym i sołtysom skanem po zakryciu

danych osobowych. Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w każdej chwili można zwrócić się

do Biura Rady o udostępnienie korespondencji. Następnie poinformowała czego dot.

przekazana korespondencja BRM 346/2019, 384/2019, 388/2019, 398/2019).

Przewodnicząca Rady szczegółowo poinformowała także o korespondencji:

- Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego dot. doręczania odpisu postanowienia, w którym

informuje, iż na rzecz Wojewody Mazowieckiego zostały zasądzone środki tytułem zwrotu

11



kosztów postępowania sądowego (BRM 346/2019),

- wezwanie Rady Miejskiej do usunięcia naruszenia prawa- Kierownik Wydziału Planowania

Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul przybliżyła czego dot. ww. pismo. Jest to skarga dwojga

mieszkańców na uchwały Rady Miejskiej doi mpzp. Wyjaśniła jaka jest procedura w

przypadku takiej sprawy atakże, iż konsekwencją złożonego wezwaniajest możliwość złożenia

przez ww. mieszkańców skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego (BRM 398/2019),

- pismo Burmistrza dot. wyników analizy oświadczeń majątkowych za rok 2018 złożonych do

Burmistrza, w których nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości (BRM 401/2019).

Radni zwrócili się z prośbą o wcześniejsze przekazywanie korespondencji przed sesją, aby

mieli czas na zapoznanie się treścią korespondencji.

Ad. 33- Rozpatrzenie skarg

Wniosek podjęty podczas obrad XI Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu

23.10.2019r. o godz. 10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin- Jeziorna

przy ul. Piaseczyńskiej 77.
Skarga z dnia 30 września 2019r. (BRM 376/2019, Nr UMiG PP/1082267).

W wyniku głosowania: za- 12, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska, po zapoznaniu się

z treścią skargi w interesie publiczno-własnym dot. niedopełnienia obowiązków służbowych

przez gminnych urzędników oraz poprzez nieudostępnienie w formie papierowej dokumentów

finansowych wydatkowania pieniędzy publicznych, dokumentów wykonania oraz protokołu

odbioru robót związanych z przebudową ulicy Piotra Skargi skierowała skargę do Komisji

Skarg, wniosków i petycji w celu jej zbadania.

Skarga przekazana przez Wojewodę Mazowieckiego pismem nr WK-III.140.17.2019.KP

(BRM 392/2019, Nr UM1G PP/13648/2019).
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska, po zapoznaniu się Z

treścią skargi dot. naprawy nawierzchni dróg w miejscowości Parcela po wykonanej budowie

wodociągu i kanalizacji skierowała skargę do Komisji Skarg, wniosków i petycji w celu jej

zbadania.

Ad.34 Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że planowane jest szkolenie dla radnych na dzień 6

listopada br. o czym radni zostaną jeszcze poinformowani. Zwróciła się do radnych o zgłaszanie

chęci uczestniczenia w szkoleniu.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany.

Poinformowała, że kolejna sesja odbędzie się 27 listopada 2019r. i zamknęła obrady XI sesji

o godz. 17.00
Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniej szego protokołu.

(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD. która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:

Mariola Pietras
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad.

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (15)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy

Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona

Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek,

Renata Wieczorek, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (2)

Bogusław Komosa, Agata Anna Wilczek

NIEOBECNI (4)

Arkadiusz Głowacki, Alfreda Konopka, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 10:06
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z X sesji.

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA(15)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy
Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona
Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek,
Renata Wieczorek, Włodzimierz Wojdak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogusław Komosa

BRAK GŁOSU (1)
Agata Anna Wilczek

NIEOBECNI (4)
Arkadiusz Głowacki, Alfreda Konopka, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 10:07
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Powołanie Komisji Uchwał i
Wniosków.

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (15)
Krzysztof Bajkowski, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy Gołębiowski,
Adam Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska,
Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata
Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogusław Komosa

BRAK GŁOSU (1)
Anna Borowska

NIEOBECNI (4)
Arkadiusz Głowacki, Alfreda Konopka, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 10:08
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Powołanie Komisji
Skrutacyjnej w sprawie wyboru ławników na
kadencję 2020-2023.

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki, Ignacy
Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra Kostrzewska,
Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (2)
Krzysztof Bajkowski, Agata Anna Wilczek

NIEOBECNI (3)
Alfreda Konopka, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 12:32
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany uchwały budżetowej na rok 2019.

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (13)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy
Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Grzegorz
Szewczyk, Irena Śliwka, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Włodzimierz Wojdak

PRZECIW (1)
Agata Anna Wilczek

BRAK GŁOSU (4)
Arkadiusz Głowacki, Bogusław Komosa, Aleksandra Kostrzewska, Piotr Wasilewski

NIEOBECNI (3)
Alfreda Konopka, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 14:07

20191123 1 3:53:52



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin — Jeziorna na lata 2019-2023.

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (15)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Iwona
Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek,
Renata Wieczorek, Włodzimierz Wojdak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Agata Anna Wilczek

BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 14:10
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin — Jeziorna na lata 2019-2023- reasumpcja
głosowan ja.

za: 14, przeciw: 0, wstrzymało się: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
za (14)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy
Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Grzegorz
Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Włodzimierz Wojdak

wstrzymało się (1)
Agata Anna Wilczek

BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (5)
Arkadiusz Głowacki, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka,
Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 14:14
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany uchwały Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna
nr 411/VI/33/2013 z dnia 15 maja 2013 r. w sprawie
określenia przystanków komunikacyjnych, których
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina
Konstancin-Jeziorna oraz warunków i zasad
korzystania z tych obiektów.

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (12)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy Gołębiowski, Adam
Grzegorzewski, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Agata Anna Wilczek

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 14:21

y:nc,wr) W 2O11 I



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
nadania drodze wewnętrznej położonej w
Konstancinie-Jeziornie oznaczonej jako działka
ewidencyjna nr 177/2 z obrębu 03-32, nazwy
„Michała Doliwo-Dobrowolskiego”.

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa,
Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

PRZECIW (1)
Renata Wieczorek

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 14:25
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy
Literatów stanowiącej część działki ewidencyjnej
numer 108/15 z obrębu 03-12.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa,
Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 14:28

i



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin
Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej
położonej w Czarnowie oznaczonej w ewidencji
gruntów i budynków jako działka ewidencyjna numer
20/53 z obrębu 0004 Czarnów.

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Iwona
Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek,
Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 14:33
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin
Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej
położonej w Czarnowie oznaczonej w ewidencji
gruntów i budynków jako działki ewidencyjne
numerl2/9, 12/10 z obrębu 0004 Czarnów.

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (15)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Iwona

Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,

Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

PRZECIW (2)
Bogusław Komosa, Grzegorz Szewczyk

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 14:48
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia wniosku sołectwa Słomczyn o
przyznanie sołectwu środków z funduszu sołeckiego
na 2020 roku.

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Iwona

Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek,

Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNi (4)
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 14:55
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia wniosku sołectwa Kawęczynek o
przyznanie sołectwu środków z funduszu sołeckiego
na 2020 roku.

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Iwona

Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek,
Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 1 5:02
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego części sołectwa
Kawęczynek, gmina Konstancin-Jeziorna.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa,
Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 1 5:07
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części działki
o nr ew. 34 z obrębu 0021 (Słomczyn), położonej w
gminie Konstancin-Jeziorna.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa,
Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończonowdniu: 23 października 2019,0 godz. 15:12
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla działki o nr ew. 121 z obrębu 03-
13 w Konstancinie-Jeziornie.

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (13)
Krzysztof Bajkowski, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki,

Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Irena Śliwka, Piotr
Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz
Wojda k

PRZECIW (2)
Bogusław Komosa, Grzegorz Szewczyk

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Anna Borowska, Iwona Siudzińska

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 15:18
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany uchwały Nr 183/VI/20/2012 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 1 lutego 2012 r. w
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
Skolimowa północnego-rejon ulic Kołobrzeskiej i
Pułaskiego.

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (10)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Adam
Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Renata
Wieczorek, Agata Anna Wilczek

PRZECIW (5)
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Hubert Meronk, Grzegorz Szewczyk,
Włodzimierz Wojdak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Irena Śliwka, Izabella Wieczorek

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 15:27
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przekazanie skargi BRM
376/2019.

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (12)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy
Gołębiowski, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Grzegorz Szewczyk, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Włodzimierz Wojdak

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

BRAK GŁOSU (4)
Arkadiusz Głowacki, Adam Grzegorzewski, Irena Śliwka, Agata Anna Wilczek

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 16:53
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przekazanie skargi BRM
392/2019.

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (14)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy
Gołębiowski, Bogusław Komosa, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Grzegorz
Szewczyk, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Agata Anna
Wilczek, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (3)
Arkadiusz Głowacki, Adam Grzegorzewski, Irena Śliwka

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

Głosowanie zakończono w dniu: 23 października 2019, o godz. 16:54
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